
-gewijzigde- bijlage bij actualiteit SP inzake RIVM-rapport Tata Steel.

De SP wil een actualiteit in de Statenvergadering van maandag 13 september 2021. Het betreft 
het RIVM- rapport dat op 2 september 2021, is vrijgegeven. Wij willen de volgende 
actualiteitsvragen stellen: 

1. Er zijn zeer veel PAK- deeltjes, metaaldeeltjes en lood in het stof dat neerdaalt op de 
omgeving van Tata Steel. Dit is zeer ongewenst voor de gezondheid van de omwonenden, 
wier gezondheid al zeer veel te lijden had. Voor de gezondheid van kinderen is dit zeer 
bedreigend. Het stof met PAK- deeltjes, metaaldeeltjes en lood daalde al in het verleden 
neer, maar ondanks de bouw van een hal daalt er nog steeds heel veel stof neer rond 
Tata. En de PAK zijn in de afgelopen tijd toegenomen. Hebt u oplossingen om dit op zeer 
korte termijn te stoppen en verder te voorkomen? Wanneer wordt verwacht dat uw 
oplossingen gaan werken?

2. Vindt u dat de tot dusver genomen maatregelen, ook met betrekking tot de 
vergunningverlening en de handhaving, voldoende zijn om de inwoners van de IJmond 
een gezonde toekomst te bieden? Ook op de korte termijn? Of bent u van mening dat er 
meer en vooral veel snellere maatregelen genomen moeten worden? Welke snellere 
maatregelen gaat u nemen? Hoeveel geld hebt u daarvoor over en hoe wilt u dit gaan 
besteden? Hoe gaat u samenwerken met de regio?

3. Bent u met ons en de omwonenden van mening dat in elk geval direct Kooksfabriek 2 en 
zo mogelijk ook snel Hoogovens 6 gesloten moeten worden? Dit om de omwonenden in 
de regio zo spoedig mogelijk te vrijwaren van gezondheidsrisico's.

Wij verzoeken u deze vragen te agenderen als actualiteit voor de Statenvergadering van 13 
september 2021. 
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